
Protok61 Nr XXV/12
 

sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe, odbytej w dniu 1 sierpnia 2012 r.,
 
w sali posiedzen Rady Gminy im, Franciszka Matusiewicza
 

w Urzedzie Gminy Miejsce Piastowe.
 

1. Otwarcie obrad. 

Sesje XXV otworzyl 0 godz. gOO i prowadzil jej obrady Przewodniczacy Rady Wiktor Skwara. 

W sesji uczestniczyli:
 

- Marek Klara - W6jt Gminy,
 

- Stanislawa Gawlik - Zastepca W6jta,
 

- Radni - wedlug listy obecnosci,
 

- Malgorzata Kochan - Skarbnik Gminy,
 

- Krzysztof Mercik - Sekretarz Gminy,
 

,.. - Agnieszka Mercik - Meier - Radca prawny, 

- Soltysi - wedlug listy obecnosci, 

- Mieszkancy Gminy Miejsee Piastowe - wedlug listy obecnosci, 

Listy obecnosci w zalaczeniu, 

Przewodniczacy Rady, na podstawie listy obecnosci, stwierdzil prawomocnosc obrad. 
Stan Rady wynosil14 radnych. Nieobecny radny - Jerzy Wdowiarz. 

Przewodniczacy Rady przedstawil proponowany porzadek obrad XXV sesji Rady Gminy (jak 

w zalaczeniu). 

W6jt zlozyl wniosek 0 zmiane porzadku obrad w punkcie 4 dotyczacy: 

- wprowadzenia do niego kolejnego podpunktu dotyczacego zgody na sprzedaz nieruchomosci 
gruntowej niezabudowanej stanowiacej wlasnosc komunalna gminy (14 glosow - za), 

- zmiany kolejnosci rozpatrywania trzech projekt6w uchwal dotyczacych nieruchomosci i spraw 
z nimi zwiazanych (14 glos6w - za). 

Wiecej wniosk6w nie zgloszono, W wyniku glosowania, zmieniony porzadek obrad przyjety 
zostal jednoglosnie (14 glosow - za) 

Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco: 
1.	 Otwarcie obrad. 
2.	 Przyjecie protokolu z XXIV sesji. 
3.	 Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta za okres miedzy sesjami. 
4.	 Podejmowanie uchwal w sprawie: 

1) orzeczenia niewaznosci uchwaly Nr 1/07/2012 Zebrania Wiejskiego w Rogach z dnia 
22.07.2012 w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomosci; 

2) zgody na sprzedaz nieruchomosci gruntowej niezabudowanej stanowiacej wlasnosc 
komunalna gminy;
 

3) zgody na zamiane nieruchornosci gruntowych niezabudowanych;
 
4) zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok;
 



5)	 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe; 
6) zaciagniecia kredytu dlugoterminowego; 
7) ustalenia regulaminu okreslajacego nauczycielom szkol prowadzonych przez Gmine Miejsce 

Piastowe wysokosc stawek oraz szczegolowe warunki przyznawania dodatk6w do 
wynagrodzenia zasadniczego, szczegolowe warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe i godziny doraznych zastepstw oraz wysokosc i warunki 
wyplacania nagr6d ze specjalnego funduszu na nagrody za osiagniecia w zakresie pracy 
dydaktycznej, wychowawczej i opiekunczej; 

8)	 utworzenia punkt6w przedszkolnych oraz ustalenia ich organizacji; 
9) regulaminu okreslajacego wysokosc nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 

szczegolowe zasady jego przyznawania i wyplacania dla nauczycieli szkol prowadzonych 
przez Gmine Miejsce Piastowe. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
6. Zamkniecie obrad. 

Przystapiono do wyboru sekretarza obrad. 

Radny Andrzej Wilga zglosil na sekretarza obrad radnego Ryszarda Lenika, ktory wyrazil 
zgode na kandydowanie. Wiecej kandydatow nie zgloszono. W wyniku glosowania wniosek zostal 
przyjety: 13 glos6w - za, 0 - przeciw, 1 - wstrzymujacy. 

P r Z e b i ego bra d: 

2.	 Przyjecie protokolu z XXIV sesji, 

Radni nie zglosili uwag do protokolu. W wyniku glosowania, protokol z XXIV sesji Rady 
Gminy zostal przyjety jednoglosnie (14 glosow - za). 

3. Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta Gminy Miejsce Piastowe za okres miedzy sesjami. 
,. Sprawy inwestycyjne: 

~ Wnioski zgloszone na zebraniach wiejskich dotyczace dr6g krajowych zostana przekazane do 
odpowiednich sluzb, 

~ Zakoriczona zostala inwestycja przy drodze powiatowej Glowienka - Wrocanka finansowana 
z Narodowego Prograrnu Przebudowy Dr6g Lokalnych. 

~	 Trwaja remonty na drogach gminnych w miejscowosciach Glowienka ul. Sloneczna oraz 
w Miejscu Piastowym ul. Cmentarna i Starowiejska. Remonty sa realizowane ze srodkow 
otrzymanych na usuwanie skutkow powodzi, a wykonuje je firma STRABAG z Pruszkowa. 

~	 W 2013 roku bedzie realizowana ze srodkow pozyskanych z Regionalnego Programu 
Operacyjnego inwestycja dotyczaca przebudowy drogi miedzy miejscowosciami Glowienka 
i Wrocanka (tzw. "Na Jaworze"). 

Sprawy oswiatowe: 

~ Prowadzone sa prace remontowe w szkolach na terenie gminy. 
~ Wykonywana jest przebudowa kanalizacji sanitamej przy Zespole Szk61 Publicznych w Miejscu 

Piastowym. 
Sprawy rDine: 



~ Trwa budowa Domu Ludowego w Niznej Lace, Inwestycje wykonuje firma "DROZBUD" 

z Rymanowa. Zakonczenie budowy planowane jest w 2013 r. Inwestycja ta realizowana jest 

z Programu Rozwoju Obszar6w Wiejskich. 
~ Trwaja prace przygotowawcze zwiazane z przebudowa Domu Ludowego w Rogach. Inwestycje 

wykonuje Przedsiebiorstwo Produkcji i Handlu "KK-BUD" z Krosna. Termin realizacji 
pierwszego etatu - 30.09.2012 r., termin zakonczenia calego zakresu rob6t - 15.10.2013 r. 

~ W miesiacu lipcu br. w solectwach: Glowienka, Lezany, Miejsce Piastowe, Rogi, Wrocanka, 
Zalesie odbyly sie prawomocne zebrania wiejskie, tylko w solectwie Targowiska zebranie bylo 

nieprawomocne ze wzgledu na niska frekwencje mieszkancow, Przedmiotem obrad zebran 

wiejskich miedzy innymi bylo podjecie uchwal dotyczacych przeznaczenia srodkow 

z funduszu soleckiego na realizacje przedsiewziec. Wiekszosc solectw w/w srodki przeznaczylo 
na doposazenie i remont dom6w ludowych, na utworzenie nowych miejsc rekreacyjnych, czy 
oznakowanie ulic. 

~ W dniu 19.07.2012 r. odbyl sie Konwent W6jt6w i Burmistrz6w z powiatu krosnienskiego. 
Tematem obrad Konwentu miedzy innymi byly drogi powiatowe, sytuacja PKS i organizacja 

dozynek powiatowych. Najwazniejszym punktem bylo spotkanie z przedstawicielami Las6w 

Panstwowych oraz K61 Lowickich i dyskusja na temat strat i szk6d wyrzadzanych przez 

zwierzyne lowna oraz sprawa zagrozenia wscieklizna, Nadmienil, ze na stronie intemetowej 
Gminy Miejsce Piastowe w niedlugim czasie bedzie zamieszczona informacja dla rolnik6w, 
gdzie moga sie ubiegac 0 odszkodowania za wyrzadzone szkody przez dzikie zwierzeta. 

~ Zostal wydany wyrok Sadu Okregowego w Krosnie do apelacji wniesionej przez Gmine Miejsce 

Piastowe na wyrok Sadu Rejonowego w Krosnie w sprawie budowy kanalizacji sanitamej. 

Wyrok jest pozytywny dla Gminy Miejsce Piastowe. Wyrok zasadza dla Gminy calosc koszt6w 

budowy przylacza kanalizacji oraz koszt6w procesowych. Sad Okregowy podtrzymal 
dotychczasowa linie orzecznicza i jasno okreslil, kto, kiedy i za co placi. W zwiazku 

z powyzszym W6jt zaznaczyl, ze dla os6b, kt6re nie dokonaly jeszcze rozliczenia przedstawiona 
zostanie ostateczna propozycja zawarcia ugody w tej sprawie. Poinformowal, ze w chwili, kiedy 
zapadna prawomocne wyroki wydane przez Sad, nie beda juz zawierane ugody zwiazane 

z rozlozeniem tej platnosci a na raty. 

~ W dniu 15.07.2012 r. odbyly sie uroczystosci zwiazane z obchodami swieta patrona Gminy 
"",.. Miejsce Piastowe. Decyzja Zarzadu Zgromadzenia Ksiezy Michalit6w Gmina Miejsce Piastowe 

otrzymala Medal Benemerenti Congregationis Sancti Michaelis Archangeli. W6jt podziekowal 
radnym, soltysom oraz mieszkancom za udzial w tych uroczystosciach. 

~ W okresie miedzy sesjami odbylo sie szereg imprez kulturalnych. W6jt podziekowal wszystkim 
organizatorom i osobom zaangazowanym za przygotowanie tych imprez. 

~ W dniu 26.07.2012 r. zostal ogloszony przetarg nieograniczony na zakup sredniego samochodu 
ratowniczo - gasniczego dla Ochotniczej Strazy Pozamej w Miejscu Piastowym. W dniu 

03.08.2012 nastapi otwarcie ofert. 
~ W dniu 02.09.2012 r. w miejscowosci Zalesie odbeda sie dozynki gminne. 
~ W dniu 5.08.2012 r. w miejscowosci Rogi odbedzie sie uroczyste otwarcie "Zagrody 

Etnograficznej". 
~ Zostala ogloszona kolejna edycja Programu Stypendi6w Pomostowych zorganizowanego przez 

Fundacje Edukacyjna Przedsiebiorczosci, w kt6rym uczestniczy Fundusz Stypendialny im. lana 
i Stanislawa Wdowiarzy administrowany przez Stowarzyszenie Milosnikow Wsi Rogi. 
Rekomendacje otrzyma siedem os6b, kt6re w roku biezacyrn beda rozpoczynac studia. W6jt 
zwrocil sie do radnych i soltysow 0 rozpowszechnienie tej informacji. 



4. Podejrnowanie uchwal: 

1) Podjecie uchwaly w sprawie orzeczenia niewainosci uchwaly Nr 1/07/2012 Zebrania 
Wiejskiego w Rogach z dnia 22.07.2012 w sprawie wyrazenia zgody na sprzedai 
nieruchomosci: 

W6jt przedstawil projekt uchwaly w sprawie orzeczenia niewaznosc uchwaly Nr 1/07/2012 

Zebrania Wiejskiego w Rogach z dnia 22.07.2012 r. w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz 
nieruchomosci, w calosci z powodu jej sprzecznosci z prawem. Uzasadnieniem orzeczenia jest 

wniosek W6jta Gminy Miejsce Piastowe z dnia 24.07.2012 r., ktory stanowi zalacznik do uchwaly, 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie orzeczenia niewaznosci uchwaly Nr 1/07/2012 Zebrania Wiejskiego w Rogach z dnia 
22.07.2012 w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomosci, 

Przewodniczacy Rady odczytal pismo pana Roberta Guzca - Dyrektora NZOZ "Vita" z dnia 
27.07.2012 r dotyczace odrzucenia przez Rade Gminy Miejsce Piastowe projektu uchwaly 

w sprawie orzeczenia niewaznosci uchwaly Nr 1/07/2012 Zebrania Wiejskiego w Rogach 

z dnia 22.07.2012 r. W pismie wskazywal na brak "podstaw prawnych do uznania, ze podjeta przez 
Zebranie Wiejskie w Rogach w dniu 22.07.2012 r. uchwala, jest rzekomo niezgodna z prawem", 

Pismo stanowi zalacznik do protokolu, 

Nastepnie Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje do przedmiotowego projektu uchwaly: 

Glos zabral pan Robert Guziec - Dyrektor NZOZ "Vita", kt6ry stwierdzil, ze sprawa uchwaly 

podjetej na zebraniu wiejskim jest wynikiem negocjacji prowadzonych z panem W6jtem 
!"'"	 w obecnosci radnych z miejscowosci, ktorych dotyczy problem. Wspomnial, 0 otrzymanych 

propozycjach rozwiazania powstalego sporu istnienia NZOZ "Vita" w Gminie Miejsce Piastowe. 
Uzasadnil swoje stanowisko, oraz podtrzymal wole zakupu nieruchomosci w Rogach. Stwierdzil 
jednoczesnie, ze nie jest zainteresowany braniem udzialu w przetargu otwartym. Wskazal, ze grono 

mieszkancow wsi Rogijest za tym, aby NZOZ "Vita" istnial w obecnym miejscu i w zwiazku z tym, 
zostala przygotowana uchwala, Uchwala ta jednoznacznie okresla wole mieszkancow i zostala 
przyjeta przez zebranie wiejskie w Rogach wiekszoscia glosow. Zwrocil sie do radnych, by 
zapoznali sie z argumentami prawnymi przedstawionymi przez dr n. pr. Roberta Sliwe, Uwaza, ze 

sprzedaz tej nieruchomosci jest dobrym sposobem na rozwiazanie dlugotrwajacego sporu. 

Glos zabral pan Robert Sliwa - Doktor Prawa, ktory na wstepie zaznaczyl, ze aby zrozumiec, 
jaka jest idea uchwaly podjetej przez mieszkancow na zebraniu wiejskim w Rogach, nalezaloby 
sobie przypomniec, jaka jest historia budynku .Agronomowki", oraz jakim kosztem mieszkancy 
dostosowali go do wymog6w sanitarnych, pozwalajacych na swiadczenie w nim uslug zdrowotnych. 
Stwierdzil, ze uchwala zebrania wiejskiego, jest tylko wyrazeniem woli mieszkancow, Dodal, ze 
uchwala ta nie jest wiazaca, dlatego ze zasady zbywania nieruchomosci Ieza w kompetencji Rady 
Gminy, kt6ra ustala reguly i to jak rna przebiegac dysponowanie majatkiem gminy. Opinia 
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mieszkancow jest wyrazeniem tego, co nazywamy samorzadnoscia, Co do stanowiska pana Wojta 

o zbyciu lokalu w formie przetargu. Wyrazil opinie, ze przetarg w mysl art. 40 ustawy powinien bye 

zorganizowany, ale zeby nie byl to przetarg otwarty, gdyz nie chcemy by w budynku 

.Agronomowki" powstal sklep, czy cos innego. Dodal, ze mieszkancy od poczatku mieli jeden eel, 

chca by w tym budynku nadal byl osrodek zdrowia. To co mieszkancy oswiadczaja w tej uchwale 

jest najwazniejszym czynnikiem dzialania dla gminy, bo to oni sa jednostkami, ktore tworza gmine, 

Stwierdzil, ze nie mozna zignorowac ich stanowiska uznajac uchwale za niezgodna z prawem. 

Poinformowal, ze Uchwala zebrania wiejskiego jest adresowana do soltysa, a soltys jest 

zobligowany przekazac jll Radzie Gminy. Rada Gminy powinna wypracowac odpowiedni model 

zbycia tej nieruchomosci w celu zaspokojenia oczekiwan mieszkancow z wsi Rogi. Dodal, ze tresc 

uchwaly jest tak skonstruowana, ze wskazuje na eel zbycia. Nastepnie odniosl silt do sprawy 

najemcy, ktory powinien bye brany pod uwage przy zbywaniu tej nieruchomosci i stwierdzil, ze 

tutaj nie rna elementu bezprawnosci. Dodal, ze budynek "Agronomowki" jest budynkiem 

niewydzielonym i stanowi jeden lokal uzytkowy obejmujacy calosc budynku. Z informacji jakie 

posiada, to Gmina nie podjela zadnych dzialan, by wydzielic lokale na osobne, co oznacza, ze 

przedmiotem dyspozycji uchwaly 0 zbyciu tej nieruchomosci bedzie caly budynek. Zaznaczyl, ze 

najemcy chociaz w czesci tego lokalu przysluguje prawo pierwokupu, a nie prawo pierwszeristwa. 

Te dwa aspekty prawne roznia silt zasadniczo. Wspomnial, ze jest kilka orzeczen sadu rnowiace na 

temat zbywania lokalu uzytkowego niewydzielonego. Nastepnie odniosl silt do art. 34 ustawy 

o gospodarce nieruchomosciami i stwierdzil, ze w zadnyrn punkcie uchwaly nie bylo odniesienia do 

tresci tego artykulu, bo jest swiadomosc, ze nie zostana spelnione jego kryteria. W zwiazku 

z powyzszym uchwala przyjeta przez zebranie wiejskie w Rogach nie rna statusu niezgodnego 

zprawem. 

Glos zabrala pani Agnieszka Mercik-Meier - Radca prawny, ktora wyjasnila, ze zgodnie 

z art. 48 ustawy 0 samorzadzie grninnyrn, jednostka pomocnicza zarzadza i korzysta z mienia 

komunalnego oraz rozporzadza dochodami z tego zrodla w zakresie okreslonyrn w statucie. Statut 

solectwa jasno okresla, zasady zbycia nieruchomosci oddanych w zarzad solectwu, Zebranie 

wiejskie nie posiada zadnych kompetencji do okreslenia sposobu zbycia nieruchornosci gminnej 

i okreslenia nabywcy, moze jedynie wyrazic zgode, badz nie, na zbycie nieruchornosci 

stanowiacych mienie gminne przekazane solectwom. Sposob zbycia nieruchomosci stanowiacych 

wlasnosc gminy uregulowany jest w przepisach ustawy 0 gospodarce nieruchomosciami. I nie rnoze 

bye tak, ze robi silt przetarg celowy po to by wygrala go konkretna osoba, czy realizuje silt uchwale 

zebrania wiejskiego, ktora w swej tresci wyraznie okresla komu zebranie wiejskie chcialoby 

sprzedac nieruchomosc i na jaki eel. W takim przypadku Rada Gminy musialaby podjac uchwale 

o wyrazeniu zgody na sprzedaz nieruchornosci na rzecz dotychczasowego najemcy 

z przeznaczeniem na swiadczenie uslug. Oznaczalo by to koniecznosc zastosowania drogi 

bezprzetargowej, bo w drodze przetargu nie jest to mozliwe. W celu zastosowania drogi 

bezprzetargowej, trzeba spelnic warunki okreslone w ustawie 0 gospodarce nieruchornosciami. 

Wniosek, ktory zostal dolaczony do przedmiotowej uchwaly wyraznie 0 tym mowi, Pan doktor 

Guziec nie jest najemca calego budynku, bo w budynku na pierwszym pietrze znajduje sie 
mieszkanie, ktore bylo do niedawna wynajmowane i jest przewidziane w mieszkaniowym zasobie 

gminy, jako lokal mieszkalny. Umowy, ktore pan doktor Guziec posiada, dotycza tylko i wylacznie 

czesci tego budynku. W zwiazku z powyzszym lokal, ktory pan Guziec wynajmuje nie obejmuje 

calosci budynku. W rezultacie przyznanie prawa pierwszenstwa w ogole nie wchodzi w rachube, 

Jesli chodzi 0 prawo pierwokupu, to art. 109 ustawy 0 gospodarce nieruchomosciami przyznaje je 

tylko gminie i nie rna tutaj mowy 0 prawie pierwokupu nieruchomosci przez innych nabywcow. 



W zwiazku z powyzszym podtrzymuje swoje stanowisko w calosci, Nadmienila, ze jesli Rada 

Gminy, podjelaby uchwale uwzgledniajaca uchwale zebrania wiejskiego, to bylaby ona niewazna. 
A niewaznosc tej uchwaly skutkowalaby niewaznoscia kontraktu zawartego na jej gruncie. To 

z kolei skutkowaloby odpowiedzialnoscia organ6w gminy. Nastepnie odniosla silt do opinii, ktora 

pan doktor Guziec dostarczyl radnym i stwierdzila, ze wiekszosc spraw poruszonych w opinii jest 
uregulowana w statucie solectwa, Dodala, ze rowniez kompetencje zebrania wiejskiego jak 
i uprawnienia soltysa sa w tym statucie opisane. Soltys nie jest organem administracji publicznej, bo 
nikt mu takich kompetencji nie przyznal, a takie miedzy innymi poglady zostaly zawarte 
w przekazanej opinii. 

Glos zabral W6jt, kt6ry wyjasnil, ze pornysl sprzedazy budynku .Agronomowki" w Rogach 

jest calkowicie sprzeczny z filozofia, kt6ra jest stosowana odnosnie nieruchomosci, czy mienia 
gminnego. Przypomnial, ze przez szesc lat poprzedniej i obecnej kadencji, Gmina wyzbywa silt 

tylko grunt6w polozonych poza centrum, do kt6rych nie rna plan6w rozwojowych. Natomiast 
skupuje nieruchomosci przy gminnych obiektach (szkolach, domach ludowych, stadionach 

sportowych), by poszerzac tereny pod przyszle cele, kt6re sa do zrealizowania. Zaznaczyl, ze mimo 

sprzecznych cel6w w tym temacie on jest za sprzedaza budynku majac na uwadze dobro og6lne. 

Musi to jednak przebiegac zgodnie z przepisami prawa. Co do uchwaly zebrania wiejskiego, to jest 

to wprawdzie wola mieszkancow, ale nie da silt jej prawnie zrealizowac. Tego typu uchwala nie 
moze bye podstawa do sprzedazy tej nieruchomosci w drodze bezprzetargowej. Dodal, ze powyzsza 
sprawa byla wyjasniana mieszkancorn na zebraniu wiejskim w Rogach. Z kolei wyjasnil, ze gmina 
sa wszyscy mieszkancy na okreslonyrn terenie, zar6wno tych ponad siedemdziesieciu mieszkancow 

Rog6w, kt6rzy wyrazali opinie w tej sprawie, jak i radni obecni na sali. I to nie jest tak, ze organy 

gminy stoja w przeciwienstwie do mieszkancow, bo wszyscy jako jedna wspolnota jestesmy Gmina, 

Ponownie glos zabral pan Robert Sliwa, kt6ry na wstepie odniosl silt do wypowiedzi pani 
Radcy prawnego i wyjasnil, ze opinia byla pisana w oparciu 0 najlepszy komentarz do ustawy 

o samorzadzie gminnym. Z kolei zwrocil silt z pytaniem, skad bierze silt nastawienie pana W6jta do 
uchwaly zebrania wiejskiego, ze pr6buje zarzucic jakas zlq wole mieszkancom Rog6w, ze chca 

zrobic cos na niekorzysc gminy. Nastepnie odniosl silt do kwestii merytorycznej i stwierdzil, ze nie 
.",..	 rozumie, skad silt bierze sprawa sprzedazy nieruchomosci w drodze bezprzetargowej. Dodal, ze art. 

40 ustawy 0 gospodarce nieruchomosciami, m6wi, ze przetarg przeprowadza silt w formie przetargu 
ustnego nieograniczonego, przetargu ustnego ograniczonego, przetargu pisemnego 

nieograniczonego, przetargu pisemnego ograniczonego. W zwiazku z tym sa cztery mozliwosci 

zorganizowania przetargu na sprzedaz tej nieruchomosci. Poza tym przetarg ustny, to najwyzsza 

cena, a przetarg pisemny, to najkorzystniejsza oferta. Z kolei przetarg ograniczony organizuje silt, 
jezeli warunki przetargowe moga bye spelnione tylko przez ograniczona liczbe os6b i to jest 

kluczem problemu. Uwaza, ze skoro mieszkancy Rog6w chca, zeby w tym konkretnym budynku byl 
niepubliczny osrodek zdrowia, to nalezy zorganizowac przetarg ograniczony do podmiot6w, kt6re 

mega w tym budynku swiadczyc uslugi zdrowotne. W zwiazku z powyzszym nie widzi zadnego 
problemu prawnego w podjeciu takiej uchwaly, A pan doktor Guziec po nabyciu tego budynku nie 
rnoze go sprzedac, tylko bedzie musial w nim prowadzic uslugi medyczne, bo taki jest eel sprzedazy 
tej nieruchomosci, Ponadto, w ewidencji grunt6w mozna zaznaczyc, jakie jest przeznaczenie 

budynku. Nastepnie zwrocil silt z pytaniem do pani Radcy prawnego, czy jest w stanie wskazac 
przepis prawa, kt6ry m6wi, ze zgoda zebrania wiejskiego musi wygladac tak, a nie inaczej. Dodal, 
ze przepis prawa m6wi tylko, ze zebranie wiejskie wyraza zgode, co oznacza, ze jesli w uchwale 
znajduje silt slowo .wyrazamy zgode", to ta zgodajest. 
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Glos zabral W6jt, kt6ry odniosl sie do wypowiedzi pana Roberta Sliwy i zaznaczyl, ze 
w swoim wystapieniu nie mowil, ze dopatruje sie w uchwale zlej woli mieszkancow wsi Rogi i nie 
mowil rowniez 0 jakims dzialaniu na korzysc SPGZOZ w Miejscu Piastowym. Nastepnie stwierdzil, 
ze nie da sift ograniczyc celu przeznaczenia danej nieruchomosci dla wlasciciela, kt6ry nabyl 

nieruchomosc zgodnie z prawem. I na przykladzie przypomnial sprawe budynku, w kt6rym sie 
odbywa sesja, a kt6ry przejela Gmina Miejsce Piastowe od Skarbu Panstwa z przeznaczeniem na 

cele oswiatowe. Dodal, ze jeden z mieszkancow gminy zglosil te sprawe do Prokuratury. 
W momencie, kiedy szkola opuscila ten budynek, to zostal on dostosowany do potrzeb Urzedu 
Gminy. Mieszkaniec tez podnosil, ze Gmina niezgodnie z celem wykorzystala przyznane jej prawo 

wlasnosci. Odpowiedz postepowania byla taka, ze Urzad Gminy nadal miesci sie w tym budynku. 
Z kolei Wojt zwrocil sie 0 czytanie uchwaly zebrania wiejskiego w spos6b calosciowy, a nie 
wybi6rczy. 

Po raz kolejny glos zabral pan Robert Sliwa, kt6ry zauwazyl, ze co do dopatrywania sie 

w uchwale zlej woli mieszkancow, to W6jt w swojej wypowiedzi mowil, ze eel tej sprzedazy jest 
sprzeczny z zamierzeniami gminy. 

W6jt w odniesieniu do wypowiedzi pana Roberta Sliwy przypomnial ponownie filozofie 
gminy dotyczaca nieruchomosci przy gminnych obiektach, skupiajac sie na miejscowosci Rogi. 
Wyjasnil, ze w mysl tej filozofii zawsze byla tylko zgoda na wynajem budynku .Agronomowki", 

a nie na sprzedaz. Dodal, ze w miejscowosci Rogi znajduje sift kompleks nieruchomosci U. stadion 
pilkarski, .Agronomowka", Remiza OSP, zabudowania kolka rolniczego oraz sklep i robienie 
wylomu w tym kompleksie nieruchomosci jest sprzeczne z prowadzonym kierunkiem dzialania 

gminy. 

Ponownie glos zabral pan Robert Guziec, kt6ry stwierdzil, ze jego zamiarem nie jest 
wykupienie tej nieruchomosci, tylko chcialby w tym lokalu prowadzic dzialalnosc na 

dotychczasowych zasadach. Z kolei zwrocil sie do pana W6jta z pytaniem, jaka jest filozofia 

remont6w w gminie. Zauwazyl, ze sprzedaz tej nieruchomosci wynikla z braku porozumienia, co do 
,...	 remontu budynku, kt6ry nalezy do obowiazkow gminy. Przypomnial, ze na ostatnim spotkaniu 

w obecnosci radnych zlozyl irma oferte, do kt6rej pan W6jt sift nie odniosl, W zwiazku 
z powyzszym zwrocil sift 0 rozwazenie tej propozycji sprzedazy. Dodal, ze jesli ta uchwala jest 
niezgodna z prawem, to nadz6r prawny Wojewody j'l uchyli. Uwaza, ze jesli zebranie wiejskie 

wyrazilo zgode na sprzedaz, to jest spos6b na zlikwidowanie tego konfliktu dla dobra mieszkancow. 

Glos zabral pan Stanislaw Stanislawczyk - mieszkaniec solectwa Miejsce Piastowe, kt6ry 
poinformowal, ze w dniu 18.09.2011 r. zostal wybrany przez zebranie wiejskie, jako przedstawiciel 

grupy, kt6ra powinna zadbac 0 to, zeby doszlo do najszybszego wydzierzawienia lokalu przy ul. 
Dworskiej 14 w Miejscu Piastowym i lokalu w budynku .Agronomowki" w Rogach. Dodal, ze 
wiele razy wybrana grupa zwrocila sie z prosba do Wojta 0 spotkanie, ale Wojt, nie chcial na ten 
temat rozmawiac. Uwaza, ze nalezy sie pochylic nad tymi ludzmi, kt6rzy chca nalezec do 

niepublicznego osrodka zdrowia i korzystac z opieki lekarskiej pana doktora Guzca. Uwaza, ze 
smieszna jest sprawa to, ze pan W6jt nie chce pom6c swoim mieszkancom, ana sesji w Kroscienku 
Wyznym, obiecuje, ze wykona remont obiektu z przeznaczeniem na filie SPGZOZ. Jak to sie rna, ze 
tam deklaruje sie pieniadze, a dla swoich mieszkancow pieniedzy nie rna. Uwaza, ze to juz sift stalo 
procedura uchylania uchwal zabrania wiejskiego. I nie rna woli, nie rna mediacji, nie rna 
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pertraktacji, a tak w demokracji nie powinno bye. W demokracji jest tak, ze gdy ktos cos chce, to nie 

trzeba isc w zaparte, tylko trzeba mu pomoc, by spelnic jego marzenia. Chcialby, aby dzisiaj radni 
popatrzyli wstecz, jak byly sprzedawane bez przetargu pewne dzialki i by nie stali wyzej ponad 
prawem. 

Przewodniczacy Rady odniosl silt do sprawy zbycia dzialki bez przetargu. Wyjasnil, ze sprawa 

dotyczy dzialki zabudowanej sklepem w Targowiskach kolo jeziora. Dodal, ze rzeczywiscie taka 
decyzja zostala przez Rade Gminy podjeta w stosownej uchwale 0 wyrazeniu zgody na sprzedaz tej 
dzialki z przyznaniem prawa pierwokupu dotychczasowemu dzierzawcy tego obiektu. Podkreslil, ze 

wymogi, ktore sa stawiane przy tego rodzaju rozwiazaniu, sa zapisane wart. 34 ust. 6 ustawy 
o gospodarce nieruchomosciami. I tu w tym konkretnym przypadku, te warunki wszystkie byly 

spelnione zgodnie z prawem. Nadmienil, ze zachodzily jeszcze dodatkowe uwarunkowania 
zwiazane ze wzajemnym ustosunkowaniem silt tych dwoch dzialek do siebie. Dzialka, kt6rej 

aktualnie wlascicielem jest nabywca mienia gminnego stanowila enklawe w tym mieniu. W tym 
przypadku, nie przyznanie prawa pierwszenstwa i nabycie tej dzialki przez inna osobe 
spowodowaloby sytuacje, ze on bylby wlascicielem dzialki, ktora otaczaloby mienie innego 
wlasciciela, bez mozliwosci dojazdu, bez mozliwosci funkcjonowania na tym terenie. To byla 

decyzja wyjatkowa. Oswiadczyl, ze to on osobiscie przedstawil ten wniosek na Radzie Gminy 
w sprawie przyznania prawa pierwszenstwa zakupu nieruchomosci, gdyz znal uwarunkowania tego 

przypadku. 

Glos zabral Wojt, ktory poinformowal, ze w przypadku dzialki w Targowiskach, to zebranie 
wiejskie wyrazilo zgode na sprzedaz tej dzialki z przyznaniem prawa pierwokupu. Dodal, ze gdy 
byla rozpatrywana ta uchwala postawil wniosek 0 sprzedaz dzialki w Targowiskach w trybie 
przetargowym i takie stanowisko nadal podtrzymuje. Przypornnial, ze przed glosowaniem 

informowal radnych, ze ten wyjatek bedzie silt mscil i bedzie wykorzystywany przy kazdej kolejnej 
sprzedazy. Dodal, ze Gmina jest specyficznym wlascicielem, jesli chodzi 0 grunty i budynki. 

Odstepowanie od tej zasady lub dopuszczenie mozliwosci odstapienia od tej zasady, stwarza duze 
pole do naduzyc. W zwiazku z powyzszym wprowadzanie takich zapisow, jest bledem 

legislacyjnym pod katem przejrzystosci funkcjonowania. Daje mozliwosc wymuszania pewnych 
rozwiazan na organach samorzadu pochodzacych z wyboru. Co do konkluzji pana Stanislawa 

Stanislawczyka, by nie stawiac silt wyzej ponad prawem, to takie sformulowanie jest wazne, ze 
nalezy przestrzegac prawa. Dodal, ze Wojt, jak i pozostale organy gminy sa rozliczane z legalnosci, 
a nie z dobrego serca, czy spelniania czyich marzen, Kazdy rna prawo te legalnosc sprawdzic, 

Nadmienil, ze najczesciej kontrolowanymi sprawami funkcjonowania gminy sa postepowania 
przetargowe oraz gospodarowanie mieniem. Przypomnial, ze na zebraniu wiejskim dokladnie 
wyrazil propozycje, jaka jest mozliwosc legalnego dojscia, do tego co mieszkancy oczekuja, 

Glos zabrala pani Joanna Krawczyk - mieszkanka solectwa Rogi, kt6ra przypomniala, ze rok 
temu zebranie wiejskie w Rogach z pelna swiadomoscia i w bardzo licznym skladzie prosilo Gmine 
o remont budynku .Agronomowki". Do tej pory nic w tej sprawie nie zostalo poczynione mimo, ze 
na remont pomieszczen przekazanych na potrzeby SPGZOZ byly srodki. W zwiazku z tym 
mieszkancy na zebraniu wiejskim wystapili z wnioskiem w sprawie sprzedazy celowej. Jezeli ta 
uchwala jest niezgodna z prawem, to nikt przy zdrowych zmyslach nie bedzie silt przy tym upieral. 
Skoro dwoch prawnikow nie moze dojsc do tego, czy jest to zgodne z prawem, czy nie. Jednak 
ponad 1600 os6b nalezacych do niepublicznego osrodka zdrowia rna obawy, czy beda mieli 
zapewniona opieke medyczna przez doktora Guzca. Zwr6cila silt z pytaniem, dlaczego Gmina 
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w dobroci swojej i rozsadku dzialania, alba nie wyremontuje tego budynku, alba nie wynajmie 

doktorowi Guzcowi polowe pomieszczeri w Rogach przekazanych na potrzeby SPGZOZ. 
Oswiadczyla, ze jest pacjentem i mieszkanka wsi Rogi i zyczy sobie, jako jedna z glosujacych za ta 

sprzedaza, aby zostal zrobiony porzadek w tej sprawie, by mogla spokojnie chodzic do lekarza, 

kt6rego sobie wybrala, Uwaza, ze jesli Rada Gminy odrzuci ten wniosek zebrania wiejskiego, to 
prosi by Rada Gminy ustosunkowala sie do wniosku mieszkancow wsi Rogi sprzed roku, aby ten 

budynek, w kt6rym miesci sie NZOZ "Vita" zostal wyremontowany i by sprawa zostala ostatecznie 
zakonczona. 

Ponownie glos zabral Stanislaw Stanislawczyk, kt6ry zwrocil sie do W6jta, by podszedl do 

tysiaca paruset ludzi w Miejscu Piastowym i ponad 1700 ludzi w Rogach i nie przekladal, nie 

przeklamywal, tylko podjal decyzje 0 wyremontowaniu budynku .Agronomowki" 
i wydzierzawieniu go. A jak pana doktora Guzca nie bedzie stac, to zrezygnuje z prowadzenia 
w tym budynku dzialalnosci. 

Glos zabral W6jt, kt6ry wyjasnil, ze budynek, w kt6rym zlokalizowany jest publiczny osrodek 

zdrowia w Rogach stanowi wlasnosc gminy i nie zostal oddany w zarzad solectwa, Dodal, ze na 

mocy umowy zostal przekazany SPGZOZ w Miejscu Piastowym, kt6ry za wlasne srodki go 
wyremontowal. Przypomnial, ze Gmina dysponuje wieloma budynkami i stan techniczny tych 
budynk6w wymaga szybszej lub wolniejszej ingerencji. Zaznaczyl, ze budynek .Agronomowki'' nie 
jest jeszcze w najgorszym stanie. Dodal, ze co roku w gminie kilka obiekt6w jest przywracanych do 

dawnej swietnosci, a w miejscowosci Rogi tempo przywracania za pieniadze gminne obiektow jest 
imponujace. Stwierdzil, ze mozna jeszcze dlugo wymieniac obiekty, kt6re powinny bye 
wyremontowane, ale nalezy miec swiadomosc 0 realiach finansowych, jakimi Gmina dysponuje. Na 

zakonczenie zaznaczyl, ze nadal podtrzymuje sw6j wniosek w sprawie orzeczenia niewaznosci 

uchwaly zebrania wiejskiego w Rogach z dnia 22.07.2012 r., ale decyzja 0 podjeciu uchwaly bedzie 

nalezec do Rady Gminy. 

Glos zabral radny Czeslaw Kopczak, kt6ry zwrocil sie z pytaniem do pani Radcy prawnego, 

czy ktoras z form przetargu, 0 kt6rych byla mowa mozna zastosowac do uchwaly zebrania 
wiejskiego z Rog6w, by wyjsc naprzeciw oczekiwaniom mieszkancow. 

Pani Agnieszka Mercik-Meier - Radca prawny wyjasnila, ze 0 formie przetargu decyduje 
W6jt. W momencie, kiedy nieruchomosc jest przeznaczona do sprzedazy, jest zgoda rady gminy 

i zebrania wiejskiego na sprzedaz, i brak jest mozliwosci zastosowania trybu bezprzetargowego to 
w celu sprzedania nieruchomosci stosuje sie przetarg. Ponownie przypomniala, ze 0 jego formie 

decyduje W6jt. 

Po raz kolejny glos zabral pan Robert Sliwa, kt6ry zwrocil sie do radnych, by w glosowaniu 

odrzucili projekt uchwaly przygotowany przez pana W6jta. Podkreslil, ze zwolennicy doktora 
Guzca nie wnioskowali 0 sprzedazy .Agronomowki" w trybie bezprzetargowym. Dodal, ze we 
wniosku domagaja sie zobowiazania W6jta do przygotowania uchwaly 0 sprzedazy przedmiotowej 
nieruchornosci w trybie przetargu ograniczonego na swiadczenie w nim uslug zdrowotnych. 

Pani Agnieszka Mercik-Meier - Radca prawny w odniesieniu do wypowiedzi pana Roberta 
Sliwy wyjasnila, ze takiej uchwaly Rada Gminy nie moze podjac, bo nie rna do tego zadnej 
legitymacji. Dodala, ze ustawa 0 gospodarce nieruchomosciami wprost mowi, kto gospodaruje 
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mieniem. To W6jt jest odpowiedzialny za stosowanie tej ustawy w calej rozciaglosci, 
Z kolei stwierdzila, ze kompetencje Rady Gminy, kt6re z tej ustawy wynikaja sa scisle okreslone 
i Rada ogranicza sie tylko do wyrazania zgody na sprzedaz bezprzetargowa na podstawie art. 37 ust. 
3 alba przyznanie pierwszenstwa, Pozostale czynnosci wykonuje W6jt, bo on jest organem 
ustawowo upowaznionym do gospodarowania mieniem komunalnym. Przypomniala, ze sam doktor 
Guziec mowil, iz nie jest zainteresowany udzialern w przetargu. Jesli chodzi 0 przetarg ograniczony, 
to uchwala zebrania wiejskiego jest tak skonstruowana, ze mozna z niej jednoznacznie wywiesc, ze 
zebranie wiejskie chce sprzedac nieruchomosc dotychczasowemu najemcy, kt6rym jest na chwile 
obecna doktor Guziec. Wskazuje to wprost na tryb bezprzetargowy, ale zeby ten tryb mozna bylo 
zastosowac, trzeba spelnic przeslanki ustawowe. 

Po raz kolejny glos zabral pan Robert Sliwa, kt6ry ponownie wyrazil swoje poglady na temat 
podjetej uchwaly z dnia 22.07.2012 r. 

Glos zabral W6jt, poprosilo 0 powstrzymanie emocji i trzezwa ocene argument6w kazdej ze 
stron. Stwierdzil, ze na ten moment decyzja nalezy juz do Rady Gminy. Dodal, ze w przypadku, gdy 
Rada Gminy podejmie ta uchwale, to kazdy z mieszkancow moze wniesc skarge do Wojew6dzkiego 
Sadu Administracyjnego w sprawie usuniecia naruszenia prawa w tej uchwale. 

Glos zabrala radna Maria Glazer, kt6ra stwierdzila, ze mieszkancow Rog6w nie interesuje, kto 
bedzie wlascicielem budynku. Natomiast chca miec mozliwosc leczenia sie u doktora Guzca 
i nalezy im to umozliwic. Stwierdzila rowniez, ze juz czas najwyzszy sprawe zakonczyc, 

Wobec braku kolejnych zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXV/175/12 w sprawie orzeczenia niewaznosci uchwaly Nr 1/07/2012 Zebrania 
Wiejskiego w Rogach z dnia 22.07.2012 w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomosci 
zostala przyjeta w glosowaniu jawnym. Za przyjeciem glosowalo 10 radnych, 2 radnych glosowalo 
przeciw, 2 radnych wstrzymalo sie od glosu. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

IfIIIa>	 Przewodniczqcy obrad oglosil 20-minutowq (1040 
- 1100 

) przerwe w obradach. Po przerwie 
wznowiono obrady, realizujqc dalsze punkty porzqdku obrad 

2) Podjecie uchwaly w sprawie zgody na sprzedai: nieruchomosci gruntowej niezabudowanej 
stanowiqcej wlasnosc komunalna gminy. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Przedmiotowa uchwala dotyczy 
wyrazenia zgody na sprzedaz, w drodze przetargu, nieruchomosci gruntowej niezabudowanej, 
polozonej w miejscowosci Glowienka, oznaczonej jako dzialka nr 17060 pow. 0,09 ha, stanowiacej 
wlasnosc Gminy Miejsce Piastowe. Z prosba 0 sprzedaz przedmiotowej nieruchomosci zwrocila sie 
Firma Uslugowo - Handlowa z Glowienki. Zebranie wiejskie w Glowience w dniu 29.07.2012 r. 
wyrazilo zgode na sprzedaz w/w nieruchomosc. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
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i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie zgody na sprzedaz nieruchomosci gruntowej niezabudowanej stanowiacej wlasnosc 
komunalna gminy. 

Wobec braku zgloszeri do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXV/176/12 w sprawie zgody na sprzedaz nieruchomosci gruntowej niezabudowanej 
stanowiacej wlasnosc komunalna gminy zostala przyjeta jednoglosnie (14 glos6w - za) 
w glosowaniujawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

3) Podjecie uchwaly w sprawie zgody na zamiane nieruchomosci gruntowych niezabudowanych. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Przedmiotowa uchwala dotyczy 
zgody na zamiane nieruchomosci gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako dzialka nr 175/2 

o pow. 0,0341 ha, polozonej w Targowiskach, stanowiacej wlasnosc Gminy Miejsce Piastowe, na 
nieruchomosci gruntowe niezabudowane, oznaczone jako dzialki: nr 178/1 0 pow. 0,0231 ha, 186/3 

o pow. 0,0150 ha, 186/5 0 pow. 0,0084 ha, w celu pozyskania grunt6w z przeznaczeniem na 

urzadzenie drogi wewnetrznej ogolnodostepnej. Droga ta umozliwiac bedzie wykorzystanie 
przyleglych do niej teren6w pod budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne, zgodnie z ich 
przeznaczeniem w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego gminy. Natomiast dzialka 
nr 175/2 przeznaczona zostanie na powiekszenie dzialki nr 178/2 stanowiacej wlasnosc Marii 

Kijowskiej - Jurczak. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie zgody na zamiane nieruchomosci gruntowych niezabudowanych. 

"... Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXV/177/12 w sprawie zgody na zamiane nieruchomosci gruntowych 
niezabudowanych zostala przyjeta jednoglosnie (14 glos6w - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala 

stanowi zalacznik do protokolu, 

4) Podjecie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budietowej na 2012 rok. 

Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 
2012 r. wraz z autopoprawka wedlug zwiekszen i zmniejszen w dochodach i wydatkach 
poszczeg6lnych dzialow klasyfikacji budzetowej. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

~Ptf 
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i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXV/178/12 w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok zostala przyjeta 

jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

5) Podjecie uchwaly 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejsce Piastowe. 

Skarbnik Gminy przedstawila projekt uchwaly. W zwiazku z uzyskaniem dodatkowych 

dochod6w dokonano zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miejsce Piastowe oraz 

w prognozie kwoty dlugu na lata 2012 - 2021 okreslonych w zalaczniku ill 1 do uchwaly ill 

XVI/103/11 Rady Gminy Miejsce Piastowe z dnia 20 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejsce Piastowe: 

- zmniejszono dochody biezace 0 kwote 378.688; 

- zwiekszono wydatki majatkowe 0 kwote 100.000; 

- zmniejszono wydatki biezace 0 kwote 378.688; 

- zwiekszono wydatki majatkowe 0 kwote 200.000; 

- zwiekszono planowany deficyt 0 kwote 100.000; 

- wprowadza sie do wykazu przedsiewziec nastepujaca zmiane: .Budowa Sali gimnastycznej wraz 

z zapleczem i przewiazka, dr6g dojazdowych i parkingu, przylacza wodociagowego, przylacza
 

kanalizacji sanitarnej oraz przebudowe sieci gazowej przy Szkole Podstawowej w Glowience"
 

w zwiazku z pozyskaniem srodkow na przedsiewziecie - zwieksza sie naklady w 2012 r. 0 kwote
 

100.000 zl, w 2013 r. 0 kwote 100.000 zl, w 2014 r. 0 kwote 360.000 zl, w 2015 r. 0 kwote 

400.000 zl, rownoczesnie zmniejsza sie naklady wlasne w 2013 r. 0 kwote 1.000.000 zl, w 2014 r. 

o kwote 500.000 oraz zwieksza sie naklady w 2016 r. 0 kwote 540.000 zl. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

o zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie nad uchwala 

w brzmieniu przedstawionym przez pania Skarbnik. 

Uchwala Nr XXV/179/12 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu 

jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

6) Podjecie uchwaly w sprawie zaclqgniecia kredytu dlugoterminowego. 
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Skarbnik Gminy poinformowala, ze przedmiotowa uchwala dotyczy zaciagniecia kredytu 
dlugoterminowego w 2012 r. w wysokosci 1.400.000 zl z przeznaczeniem na sfinansowanie 
planowanego deficytu budzetu Gminy Miejsce Piastowe. Zabezpieczeniem splaty kredytu 
z odsetkami i wekslem in blanco beda dochody budzetowe gminy. Splata kredytu bedzie nastepowac 
w latach 2013 - 2020. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego, 

W6jt poinformowal radnych, ze zostal zaciagniety kredyt kr6tkoterminowy na pokrycie 
przejsciowego deficytu budzetu w kwocie 1.000.000 zl. Termin splaty nastapi pod koniec biezacego 

roku. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXV/180/12 w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego zostala przyjeta 
jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stano wi zalacznik do protokolu. 

7) Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia regulaminu okreslajqcego nauczycielom szktil 
prowadzonych przez Gmine Miejsce Piastowe wysokosc stawek oraz szczegolowe warunki 
przyznawania dodatkow do wynagrodzenia zasadniczego, szczegolowe warunki obliczania 
i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny dorainyck zastepstw oraz 
wysokosc i warunki wyplacania nagrod ze specjalnego funduszu na nagrody za osiqgniecia 
w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekunczej. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Koniecznosc podjecia 
,...	 w/w uchwaly zwiazana jest ze zmianami organizacyjnymi w sieci szkol - przeksztalcenie Szkoly 

Podstawowej w Widaczu 0 strukturze organizacyjnej klas I - VI z oddzialem przedszkolnym 
w Szkole Filialna Szkoly Podstawowej im. Sw. Jana Kantego w Targowiskach z siedziba 
w Widaczu 0 strukturze organizacyjnej klas I - III z oddzialem przedszkolnym oraz wynika 

z potrzeby dostosowania jej postanowien do aktualnej sytuacji spoleczno-ekonomicznej Gminy 
Miejsce Piastowe zwiazanej z ciagle zmniejszajaca sie liczba uczni6w. Regulamin zostal 
uzgodniony z przedstawicielami zwiazkow zawodowych. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie ustalenia regulaminu okreslajacego nauczycielom szkol prowadzonych przez Gmine 
Miejsee Piastowe wysokosc stawek oraz szczegolowe warunki przyznawania dodatk6w do 
wynagrodzenia zasadniczego, szczegolowe warunki obliczania i wyplacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny dorainych zastepstw oraz wysokosc i warunki wyplacania 
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nagr6d ze specjalnego funduszu na nagrody za osiagniecia w zakresie pracy dydaktycznej, 
wychowawczej i opiekunczej. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXV/181/12 w sprawie ustalenia regulaminu okreslajacego nauczycielom szkol 

prowadzonych przez Gmine Miej see Piastowe wysokosc stawek oraz szczegolowe warunki 
przyznawania dodatk6w do wynagrodzenia zasadniczego, szczegolowe warunki obliczania 
i wyplacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraznych zastepstw oraz 
wysokosc i warunki wyplacania nagr6d ze specjalnego funduszu na nagrody za osiagniecia 

w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekunczej zostala przyjeta w glosowaniu 
jawnym. Za przyjeciem glosowalo 13 radnych, glosow przeciwnych nie stwierdzono, 1 radny 
wstrzymal sie od glosu. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

8) Podjecie uchwaly w sprawie utworzenia punktow przedszkolnych oraz ustalenia ich 
organizacji. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Koniecznosc podjecia 

w/w uchwaly zwiazana jest ze zmianami organizacyjnymi w sieci szkol - przeksztalcenie Szkoly 
Podstawowej w Widaczu 0 strukturze organizacyjnej klas I - VI z oddzialem przedszkolnym 
w Szkole Filialna Szkoly Podstawowej im. Sw, Jana Kantego w Targowiskach z siedziba 

w Widaczu 0 strukturze organizacyjnej klas I - III z oddzialem przedszkolnym oraz wynika 
z potrzeby dostosowania jej postanowien do aktualnej sytuacji spoleczno-ekonomicznej Gminy 
Miejsce Piastowe oraz aktualnie obowiazujacych przepis6w prawa. Regulamin zostal uzgodniony 
z przedstawicielami zwiazkow zawodowych. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
.,... i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie utworzenia punktow przedszkolnych oraz ustalenia ich organizacji. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXV/182/12 w sprawie utworzenia punkt6w przedszkolnych oraz ustalenia ich 
organizacji zostala przyjeta jednoglosnie (14 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi 

zalacznik do protokolu, 

9) Podjecie uchwaly w sprawie regulaminu okreslajqcego wysokosc nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegolowe zasady jego przyznawania i wyplacania dla nauczycieli 
szkol prowadzonych przez Gmine Miejsce Piastowe. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Koniecznosc podjecia 
w/w uchwaly zwiazana jest potrzeba dostosowania jej postanowien do aktualnej sytuacji spoleczno
ekonomicznej Gminy Miejsce Piastowe oraz aktualnie obowiazujacych przepisow prawa. 
Regulamin zostal uzgodniony z przedstawicielami zwiazkow zawodowych. 
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Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz jako, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinfonnowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie regulaminu okreslajacego wysokosc nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 
szczegolowe zasady jego przyznawania i wyplacania dla nauczycieli szkol prowadzonych przez 
Grnine Miejsce Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXV/183/12 w sprawie regulaminu okreslajacego wysokosc nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegolowe zasady jego przyznawania i wyplacania dla nauczycieli szkol 
prowadzonych przez Gmine Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (14 glos6w - za) 
w glosowaniujawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny Czeslaw Kopczak zwrocil sie z nastepujacymi pytaniami: 

- czy sajuz mane personalia kierownika szkoly filialnej w Widaczu, 

- 0 naprawe nawierzchni dr6g, na kt6rych wystapily pekniecia. 

Radna Zuzanna Dr6bek zwr6cila sie z pytaniem, czy podjeto decyzje w sprawie powolania 
dyrektora SP w Glowience. 

Radny Piotr Wegrzyn zwrocil sie z nastepujacymi sprawami: 

- w imieniu mieszkancow zwrocil sie 0 podjecie dzialan w celu zalatania dziur, jakie powstaly na 
drodze ul. Dukielskiej w Miejscu Piastowym (za mostem po lewej stronie kolo p. Hejnara). 

- 0 udroznienie kratki sciekowej na ul. Dukielskiej. 

Radny Ryszard Lenik zwrocil sie do W6jta 0 poinfonnowanie, jak przedstawia sie sprawa 
PKS Krosno, gdyz temat ten byl omawiany na Konwencie W6jt6w i Burmistrz6w. 

W6jt udzielil odpowiedzi na zlozone pytania i wnioski: 

- Odnosnie kierownika filii na Widaczu - sprawa jest w toku . 

- Odnosnie remontu dr6g - zostana podjete dalsze czynnosci po analizie skutecznosci wczesniej juz 

podjetych dzialan . 

- Odnosnie powolania od 01.09.2012 r. dyrektora SP w Glowience - nie zostala jeszcze podjeta 
decyzja w tym temacie. 

- Odnosnie spraw poruszanych przez radnego Piotra Wegrzyna - zostana one zgloszone do 
wlasciciela i zarzadcy drogi. 

- Odnosnie sprawy PKS Krosno - temat jest trudny jednak mozna stwierdzic, ze polityka i zakres 
realizowanych zadan przez obecnego prezesa spolki spotyka sie z pelna akceptacja Zarzadu 
Powiatu Krosnienskiego, wlasciciela kt6ry posiada 100% akcji. 
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Przewodniczacy Rady odczytal pismo z dnia 27.07.2012 r. od Wojewody Podkarpackiego 

dotyczace nieprawidlowosci, jakie wystapily w uchwale Nr XXIVIl741l2 Rady Gminy Miejsce 
Piastowe z dnia 26 czerwca 2012 r. w sprawie okreslenia warunkow odplatnosci za pomoc w formie 

posilku. Pismo stanowi zalacznik do protokolu, 

Pani Agnieszka Mercik - Meier - Radca prawny w odniesieniu do odczytanego pisma 

wyjasnila, ze nie jest to rozstrzygniecie nadzorcze. Dodala, ze uchwala w sprawie okreslenia 

warunkow odplatnosci za pomoc w formie posilku zostanie opublikowana w Dzienniku Urzedowym 

Wojewodzka Podkarpackiego i bedzie obowiazywala, A pismo jest jakby efektem ujednolicania 

przez organ nadzoru zasad postepowania, 

Radny Andrzej Wilga zwrocil sie 0 uwzglednienie przy remontach drog ul. Turkow w Miejscu 

Piastowym, gdyz stan nawierzchni wymienionej drogi jest katastrofalny. 

W6jt poinformowal, 0 problemach jakie wyniknely podczas prob dokonania tymczasowych 

prac remontowych i dostarczania klinca na wskazana ulice. Dodal jednoczesnie, ze bedzi to rnial na 

uwadze. 

6. Zamkniecie obrad. 

W zwiazku z tym, ze nie zgloszono wiecej interpelacji i wnioskow Przewodniczacy Rady 

zamknal 0 godz. 1200 obrady XXV sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

.---------
Na tym protokol zakonczono. 

Protokol sporzadzil: 

,,:l1/:~o;4 . 
Mar~owski - podinspektor OA 
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